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Abstract (en)
[origin: WO9308173A1] Quinoxaline derivates have the formula (I), in which R<1> is C1-12-alkyl substituted by R<2>, C2-12-alkenyl substituted by
R<2>, C2-12-alkinyl substituted by R<2>, C3-7-cycloalkyl substituted by R<2>, -(CH2)n-C6-12-aryl substituted by R<2> in the aryl or alkyl residue
or -(CH2)n-hetaryl substituted by R<2> in the hetaryl or alkyl residue; R<4> is hydrogen, C1-12-alkyl substituted by R<2>, C2-12-alkenyl substituted
by R<2>, C2-12-alkinyl substituted by R<2>, (CH2)n-C6-12-aryl substituted by R<2> in the aryl or alkyl residue, or -(CH2)n-hetaryl substituted by
R<2> in the hetaryl or alkyl residue; R<5>, R<6>, R<7> and R<8> are the same or different and represent hydrogen, halogen, nitro, NR<9>R<10>,
NHCOR<11>, SO2R<12>, C3-7-cycloalkyloxy, COR<13>, cyano, CF3, C1-6-alkyl, C1-4-alkoxy or imidazole possibly substituted by cyano, C1-4-
alkyl or -COO-C1-6-alkyl or R<5> and R<6> or R<7> and R<8> represent a condensated benzene ring, and R<2> stands for -CO-R<3>, or -PO-XY
and is present once or twice in the same or a different form. Also disclosed are the preparation of these derivates and their use in medicaments.

Abstract (fr)
Des dérivés de quinoxaline répondent à la formule (I), dans laquelle R1 désigne alkyle C1-12 substitué par R2, alcényle C2-12 substitué par R2,
alcinyle C2-12 substitué par R2, cycloalkyle C3-7 substitué par R2, -(CH2)n-C6-12-aryle substitué par R2 dans le résidu aryle ou alkyle, ou -(CH2)n-
hétaryle substitué par R2 dans le résidu hétaryle ou alkyle; R4 désigne hydrogène, alkyle C1-12 substitué par R2, alcényle C2-12 substitué par
R2, alcényle C2-12 substitué par R2, (CH2)n-C6-12-aryle substitué par R2 dans le résidu aryle ou alkyle, ou -(CH2)n-hétaryle, substitué par R2
dans le résidu hétaryle ou alkyle; R5, R6, R7 et R8 sont identiques ou différents et désignent hydrogène, halogène, nitro, NR9R10, NHCOR11,
SO2R12, cycloalkyloxy C3-7, COR13, cyano, CF3, alkyle C1-6, alkoxy C1-4 ou imidazole éventuellement substitué par cyano, alkyle C1-4 ou -
COO-C1-6-alkyle; ou bien R5 et R6 ou R7 et R8 désignent un cycle benzénique condensé, et R2 désigne -CO-R3, ou -PO-XY et est présent une
ou deux fois sous des formes identiques ou différentes. L'invention concerne également la préparation de ces composés et leur utilisation dans des
médicaments.
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